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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elvégezték-e jó-, és rossz gazdasági mutatóval 
rendelkező kórházak átvizsgálását? Milyen intézkedési tervek születtek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Rétvári Bence, az Emberi Erőforrások Minisztériumának államtitkára 2018. október 24-én azonnali
kérdésre válaszolva a következőket mondta:

„Igyekszünk a rossz gazdálkodási mutatókkal rendelkező kórházakat és a jó gazdálkodási mutatóval
rendelkező  kórházakat  egyaránt  vizsgálni,  és  megállapítani,  hogy  mi  a  különbség  a  kettő
gazdálkodási  modell  között:  egy  nagy hiányt  felhalmozó kórháznál  mi vezetett  oda,  hogy nagy
hiányt halmozott  föl,  és egy jól  működő kórháznál milyen intézkedések kellettek ahhoz,  hogy jó
gazdálkodása  legyen  a  kórháznak?  Ezeket  fogjuk  elemezni,  és  hónapokon  belül  ezeket  az
intézkedési terveket mindenkinek be is mutatni.”

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az eltelt közel öt hónapban sikerült-e a jelzett vizsgálatokat
lefolytatni? Milyen megállapítások születtek? Mikorra várható, hogy az egyes intézkedési tervek
bemutatásra kerülnek?

Várom érdemi válaszát!


